


2. Ve své práci jste použila verapamil jako inhibitor P-glykoproteinu. Máte jistotu, že jím
byl v použitých Caco-2 kultivovaných monovrstvách inhibován pouze tento
transportér?

3. Mohou přestup látek do mozku ovlivňovat kromě P-glykoproteinu i některé další
transportéry?

4. Jaké další modely studia přestupu látek přes HEB znáte? Existují nějaká doporučení
registračních lékových agentur FDA/EMA co do používaných metodik v rámci
preklinického hodnocení přestupu investigativních látek z krve do mozku? Uvažuje se
o zavedení některých dalších metod do Vaší laboratoře?

S. Přestože je Vaše práce zaměřena především metodicky, které z použitých
reaktivátorů, myslíte, že by mělo smysl dále testovat (popř. je jíž prochází dalším
hodnocením)? V čem vy osobně spatřujete budoucnost vývoje reaktivátorů ACHE?

Předložená disertační práce dle mého názoru splňuje požadavky na závěrečnou práci 
dle stanovených vnitřních předpisů univerzity, a proto ji doporučuji k obhajobě. 

V Hradci Králové 26.2.2021 doc. PharmDr. Martína Čečková, Ph.D. 


